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Đlaçta 'kur sıkıntısı' 

Abdi Đbrahim Üst Yöneticisi (CEO) Candan 

Karabağlı, şu anda ilaç fiyatları konusunda 

büyük bir sıkıntı olduğunu belirterek, 'Geçen yıl 

yüzde 25-30 civarında bir kur artışı oldu. Sosyal 

Güvenlik Kurumu'nun (SGK) kendi koyduğu 

kurala göre bu kur farkını vermesi gerekiyordu. 

Maalesef SGK bu kur farkını vermedi ve bu ilaç 

sanayiinde çok ciddi bir soruna yol açtı. Bu kur 

farkının verilmesi gerekiyor, çünkü kendi 

koyduğu kuralı uygulamamak doğru değil. Kur 

düşseydi bu uygulanacaktı. Kur arttığı zaman da 

uygulanmalı. Burada bir çok büyük bir sıkıntı 

var. Bence sanayi mağdur olmuş vaziyette 

düzeltilmesi lazım. Biz bunu yet-kililere söylüyoruz, söylemeye de devam edeceğiz. Sadece 

kurdan 1,5-2 milyar dolarlık sanayiye yük geldi. bu farkın kesinlikle verilmesi gerekiyor. Bunun 

dışında ayrıca SGK'nın yaptığı bir indirim var bu kurdan bağımsız. 2009 yılının sonunda yüzde 20 

civarında, 2010'un ve 2011'in sonunda yüzde 10 civarına bir indirim yapıldı. Artık bıçak kemiğe 

dayandı. Yerli firmalar teker teker şirketlerini satmaya başladılar. Böyle olunca yerli sanayinin 

gelişmesine çok ciddi bir fırsat bırakmamış oluyoruz. Şu anda fiyatlar dünya ortalamasının çok 

altında. ilaçta dünyada en ucuz ülkelerden biri haline geldik'diye konuştu.

'YATIRIM KISMI GÖRÜLMÜYOR'

Karabağlı, 'Bugün bir ilaca yatırım yaptığınız zaman eğer bu orijinal ilaç ise ortalama 10 yıl sonra, 

bu ilaç bir jenerik ise ortalama 3-4 yıl sonra piyasaya sürebiliyorsunuz. Yatırımcı olarak büyük risk 

alıyorsunuz. Bir patent süresi veriliyor 20 yıllık, bu sürede bu ilaçtan yatırımınızı geri almaya 

çalışıyorsunuz. Devlet ilaca baktığında bu yatırım kısmını görmek istemiyor' diye konuştu. 

Yerli firmalar satılıyor

Abdi Đbrahim Üst Yöneticisi Candan Karabağlı, geçen yıl yüzde 25-30 civarında bir kur artışı 

olduğunu, SGK'nın da bu kur fakını vermesi gerektiğini ancak bu farkı vermediğini belirterek, 'Bu 

ilaç sanayiinde çok ciddi bir soruna yol açtı. Artık bıçak kemiğe dayandı. Yerli firmalar teker teker 

şirketlerini satmaya başladılar' dedi.
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